



Wyndham Park Primary School

Kookaburra Avenue,
Werribee, Victoria 3030
Telephone: 03 9741 4549
Facsimile: 03 9741 9343



ဇွန်လ ၂၀၂၁ June 2021

ချစ်ခင်ရပါသော Wyndham Park မူလတန်းကျောင်းမိသားစုများ၊

ကျွန်ုပ်တို့သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများနှင့် မိသားစုများအတွက် ကျွန်ုပ်တို့ထောက်ပံ့ပေးသည့် အစီအစဉ်များနှင့် အခွင့်အလမ်းများကို ဆက်လက်တိုးတက်စေရန်နှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်း၌ ပြင်ပကျောင်းမတက်မီ အချိန်နှင့် ကျောင်းဆင်းပြီး ချိန်စောင့်ရှောက်မှု အစီအစဉ်ကို အကောင်အထည်ဖော်ရန် စေ့စပ်သေချာသည့် လုပ်ငန်းစဉ်ကို ကျော်လွန်ပြီးစီးပြီး။ ဤလုပ်ငန်းစဉ်၏ ရလဒ်အနေဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် TeamKids ကျောင်းမတက်မီ အချိန်၊ ကျောင်းဆင်းပြီး ချိန်နှင့် အားလပ်ရက်စောင့်ရှောက်မှု အတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ ပံ့ပိုးသူအဖြစ် ခန့်အပ်ရန် ဆုံးဖြတ်ချက်ချပြီးပါပြီဖြစ်၍ ဇူလိုင်လ ၁၂ ရက်၊ Term 3 အစတွင် ၎င်းတို့ကို စတင်လည်ပတ်မည်ဖြစ်သည်။ အားလပ်ရက်အစီအစဉ်ကို နွေဦးရာသီအား လပ်ရက်များအတွင်း စတင်ပါမည်။

ဤအစီအစဉ်ကို ကျွန်ုပ်တို့၏ Community Hub (ရပ်ကွက်အချက်အချာနေရာ) တွင် အသုံးပြုလိမ့်မည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် TeamKids နှင့် ယခုလက်ရှိပူးပေါင်းလုပ်ဆောင်ခြင်းသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းရှိ ကျောင်းသားကျောင်းသူများနှင့် မိသားစုအား လုံးအတွက် အကျိုးရှိမည်ဟု ယုံကြည်ပါသည်။

လုပ်ငန်းအတွက် ထူးခြားသော TeamKids သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းတွင် ဝန်ဆောင်မှုဒါရိုက်တာအဖြစ် လူသိများသော အရည်အချင်းပြည့်မီသော အချိန်ပြည့်ညှိနှိုင်းရေးမှူးကို ခန့်ထားပါလိမ့်မည်။

ဝန်ဆောင်မှုဦးစီးမှူးသည် ကျယ်ပြန့်သော တာဝန်နှစ်ရပ်ရှိပါသည်။

၁။ စိတ်ဝင်စားစရာကောင်းသော ပျော်စရာကောင်းသည့် အသက်အရွယ်နှင့် လိုက်လျောညီထွေသော အတွေ့အကြုံများကို အကောင်အထည်ဖော်ပါမည်။ ကလေးငယ်များ သွားစရာမလိုသည့် နွေးထွေးသော ထူးခြားမှု။ လှုံ့ဆော်မှုရှိသော သင်ယူမှုပတ်ဝန်းကျင်များကို လည်း ဖန်တီးပါမည်။

၂။ ဝန်ထမ်းများ၏ရှေ့နောက်ညီညွတ်မှုကိုသေချာစေရန်၊ ကလေးသူငယ်များ၊ မိဘများနှင့်စံထားလောက်သောဆက်သွယ်မှုကိုပေးရန် ကျောင်းနှင့်ကျယ်ပြန့်သောအသိုင်းအဝိုင်းနှင့် အတူစစ်မှန်သောဆက်ဆံရေးများလုပ်ရန်။

ထို့အပြင် TeamKids သည် OSHC အာကာသတွင်စံချိန်စံညွှန်းသစ်ကိုသူတို့၏ကမ်းလှမ်းချက်များဖြင့်ချမှတ်ခဲ့သည် -

- ထူးချွန်သောအစီအစဉ်များနှင့်ဆက်သွယ်မှုများမှတစ်ဆင့်မိဘနှင့်ကျောင်းသားယုံကြည်မှုတည်ဆောက်ခြင်း။
- ကလေးများအား TeamKids Clubs အဖြစ်အဓိပ္ပာယ်ပြည့်ဝသောနည်းလမ်းဖြင့်ကလေးများတိုးချဲ့မည့်ကလေးများ ဦး ဆောင်သည့်အစီအစဉ်များကိုဖန်တီးခြင်း။
- ရပ်ရွာနှင့်ထိတွေ့မှုရှိခြင်း၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ကျောင်းကိုအထူးဖြစ်စေသောအရာများကိုတိုးမြှင့်ခြင်းအားဖြင့်ကျွန်ုပ်တို့၏ကျောင်းနှင့်ရေရှည်ဆက်ဆံရေးကိုတည်ဆောက်ခြင်း။
- စက်မှုလုပ်ငန်း ဦး ဆောင်သောပညာရေးနှင့်ကျောင်းသားအချိုး ၁:၁၀ ကိုဖော်ပြပေးခြင်း။

နောက်ထပ်သတင်းအချက်အလက်များကိုလာမည့်ရက်သတ္တပတ်များအတွင်းကြေငြာမည့် သတင်းဖြစ်ရပ်များနှင့်မိသားစုလက်စွဲစာအုပ်များကိုရပ်ရွာရှိအဖွဲ့ဝင်အားလုံးထံပေးပို့ပါမည်။

မိသားစုအားလုံးသည် TeamKids တွင်အခမဲ့မှတ်ပုံတင်ရန်လိုအပ်ပါသည်။

အကယ်၍ သင်သည် TeamKids ကိုအသုံးမပြုဘူးသေးပါက သင့်၏ကလေးကိုမှတ်ပုံတင်ပြီးစာရင်းသွင်း ရန်လို အပ်ပါသည်။ www.teamkids.com.au ဝက်ဘ်ဆိုက်သို့ သွား၍ အစီအစဉ်ကိုရွေးပြီ ကျောင်းအပ်ရန် ညွှန်ကြားချက်များကိုလိုက်နာပါ။

သင်အရင်က TeamKids ကိုသုံးဖူးပါက၎င်းတို့၏ Customer Service Team သို့ဆက်သွယ်ပါ။

သူတို့သည်သင်၏အကောင့်နှင့်ဆက်သွယ်လိမ့်ပေးပါမည်။

သို့ဖြစ်လျှင်သင်အလိုရှိသောကြိုတင်စရင်းပေးထားခြင်းများကို ထည့်ရန်လိုအပ်လိမ့်မည်။

TeamKids ၏ဝန်ဆောင်မှုအဖွဲ့သည်ဒေသခံဖောက်သည်များကိုအမြဲတမ်းကူညီရန်ရှိပါသည်။
ကျေးဇူးပြု၍ ၎င်းတို့၏ဖောက်သည်ဝန်ဆောင်မှုအဖွဲ့ကိုအီးမေးလ် info@teamkids.com.au
သို့မဟုတ်ဖုန်း 1300 035 000 သို့ဆက်သွယ်ပါ။ မေးခွန်းများရှိပါက # 1 ကိုနှိပ်ပါ။

သင့်ရဲ့သစ္စာရှိသူ,

လောဘန်ထု(စ်) Laban Toose

ကျောင်းအုပ်ကြီး